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朝陽科技大學
093學年度第1學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	6309
	Course Number
	6309

	授課教師
	楊坤鋒
	instructor
	,

	中文課名
	期貨與選擇權
	Course Name
	Futures & Options

	開課單位
	保險金融管理系(二進)五A
	Department
	

	修習別
	選修
	Required/Elective
	Elective

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	1. 使學生對期貨與選擇權基本概念有明確的理解

2. 使學生認識期貨與選擇權之評價模式與交易策略

3. 使學生具備理財專員之專業態度

4. 觀察台灣期貨與選擇權市場之實際發展狀況
	Objectives
	1. Enabling students to understand futures and options. 

2. Enabling students to know evaluation model and deal strategies of futures and options. 

3. Enabling students to have professional attitudes of financial management personnel. 

4. Observing actual development of futures and options in Taiwan.

	教材
	謝劍平,"期貨與選擇權.財務工程的入門捷徑",智勝書局
	Teaching Materials
	 

	成績評量方式
	期中:30% 期末40% 平常30@%
	Grading
	mid term exam.30%

final term exam.40%

daily 30%

	教師網頁
	

	教學內容
	本課程教學內容主要分為兩大部分:期貨與選擇權,此兩部分首先以理論為主,再輔以實務與技術分析,其中期貨部分,以台股指數期貨為主,選擇權部分則以股票選擇權為主要教學內容
	Syllabus
	There is two main syllabuses in this course:futures and options.This two parts include therory and pratical use.About

the pratical use,we take the Taiwan stock index and stock futures for example.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

